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Az elmúlt két hónapban nem volt kimondottan nagy akti-
vitás az újság körül, de azért két szám megjelent, illetve több 
rendezvényen is részt vettem. Az alábbiakban ezekről fogok 
beszámolni.

Időrendi bontás
2015. május 14. ELTE Press Akadémia workshop
2015. május 16. Alakuló Küldöttgyűlés
2015. május 18. Választmány
2015. május 29. EHSKB gyűlés
2015. május 29. Tisztségviselői ülés
2015. június 5. Rendkívüli küldöttgyűlés

Megjelent lapszámok
2015. május 13. 50. félévfolyam, 12. szám
2015. június 24. 50. félévfolyam, Tudományos különszám

Ha az időrendi bontásra pillan-
tunk, akkor mindenkinek feltűnhet, 
hogy nem az alakuló küldöttgyűlés-
sel kezdtem a sort. Mivel ez eddig 
csak az alakuló utáni választmányon 
került szóba, helyesnek gondoltam 
itt is áldozni rá pár sort.

ELTE Press Akadémia
A foglalkozás célja az volt, hogy 

a kari lapok főszerkesztői és az ELTE 
Online, valamint az ELTEvízió szer-
kesztői jobban megismerhessék egy-
mást és a más-más karokon működő 
szerkesztőségek felépítését, műkö-
dését. Minden kari lap főszerkesztő-
je készült egy 10-15 perces prezentá-
cióval a saját újságjáról, ám mielőtt 
ezeket végighallgattuk, mi is a cél az 
ELTE Press brand kialakításával és 
mindenki elmondhatta a véleményét 
az egészről. Személy szerint jó ötlet-
nek tartom, több apró, helyi prob-
lémát megoldana, ha ez a rendszer 
működőképessé válna, de egyelőre 
még nagyon gyerekcipőben járunk.

Miután végighallgattuk egymás 
bemutatkozását, műhelymunka 
következett, ahol különböző stílus-
ban kellett híreket közölnünk, vala-
mint reagálnunk kellett bizonyos 
képzeletbeli szituációkra. A prog-
ram jó hangulatban zajlott, remélem 
a jövőben több hasonló eseményre, 
esetleg képzésekre és egyéb hasznos 
összejövetelekre kerül sor.

EHSKB
Az idei félév utolsó EHSKB 

(ELTE HÖK Sajtó és Kommunikáci-
ós Bizottság) ülésén kommunikációs 
elnökhelyettes hiányában egyedül 
képviseltem karunkat. Szerencsére 
szavazás nem volt (bár mandátum-
átadással szavazati jogom lett volna), 
csak röviden átbeszéltük az OMHV 
kampánytervét, a tervezett ELTE 
kisokost és az ELTE HÖK jelenlétét 
az EFOTT-on. Akkori információim 

szerint a TTK HÖK nem kívánt a 
közös, EHÖK sátorban helyet kapni, 
külön Alapítványos jelenlétet terve-
zett, nem tudom, hogy ez ügyben 
azóta van-e valami változás.

Megjelent lapszámok
Mivel a Tétékás Nyúz vizsgaidő-

szakban nem jelenik meg rendszere-
sen, ebben a bekezdésben nem tudok 
túl sok érdemleges dolgot közölni. 
Legutóbbi beszámolóm leadása óta 
megjelent egy rendes (12.) lapszám, 
és a vizsgaidőszak vége felé (múlt 
héten) egy Tudományos különszám. 
Ez utóbbi komoly összefogás ered-
ménye: tudományos biztos hiányá-
ban a szakterületi koordinátorok 
segítségével sikerült minden szakte-
rületről egy-egy cikket megjelentetni 
az újságban, aminek személy sze-
rint nagyon örültem, mert fokozta az 
újság sokszínűségét. Sajnos rajtunk 
kívülálló okok miatt (az Alapítvány 
pénzügyi helyzete illetve a cikkírók 
vizsgái) miatt a tervezetthez képest 
egy héttel később sikerült csak meg-
jelenni, de az elmúlt napokban úgy 
tapasztaltam, hogy a kinyomtatott 
újság így is szépen fogy az egyetem 
folyosóiról. A megmaradt lapszá-
mokat beiratkozáskor, illetve a nyári 
rendezvényeken (pl EFOTT, gólyatá-
borok) szeretnénk kiosztani, termé-
szetesen figyelembe véve az említett 

rendezvények „Tudományos külön-
szám iránti érdeklődési faktorát”.

Egyéb
A fent említetteken kívül több 

projekt is folyamatban van jelenleg. 
Jövő hónap elején részt fogok venni 
az EHÖK vezetőképzőjén, ahol a Saj-
tó szekcióban igyekszem sok hasznos 
dolgot tanulni. Emellett lassan kez-
detét veszi a Gólya különszám szer-
kesztése is, hiszen idén szeretnénk 
augusztusra megjelentetni az újságot, 
hogy az elmúlt évvel ellentétben ezút-
tal tényleg szállíthassunk a gólyatá-
borokba is belőle, és semmiképp se 
forduljon elő, hogy csak a beiratkozás 
után jelenjen meg az újság.

Mindemellett ígéretet kaptam 
Fetter Dávid informatikustól, hogy 
a vizsgaidőszak lezárultával végle-
gesíteni fogja a Tétékás Nyúz hon-
lapját, hogy a következő félévet már 
egy korszerű és rengeteg újítást hozó 
weboldallal kezdhessük meg.

A webes megjelenéshez kapcso-
lódik, és talán többen nem tudtok 
róla, hogy a megújult ELTE Online-
on a kari lapok külön szekciót kapta, 
így mostantól ott is van egy Tétékás 
Nyúz archívum. Ennek folyamatos 
frissítésével még vannak aggálya-
im, de remélhetőleg egy jól működő 
rendszer áll majd rendelkezésünkre 
hamarosan.



Küldöttgyűlés 
2015. június 30.

Beszámoló 2Összefoglalás
Röviden elmondható, hogy az elmúlt két hónapban (a Tudományos különszám apró csúszásától eltekintve) 

minden a terveknek megfelelően történt, a Nyúz körüli egyeztetések is sikeresen lezajlottak. A tervezett két lapszám 
rendben megjelent, a Gólyaszám előkészületei folyamatban vannak.

Bár a záró beszámolómban már egyszer megtettem, szeretném ismét kiemelni, hogy nagyon hálás vagyok az 
ELTE TTK Hallgatói Alapítványnak egész féléves támogatásukért, és hogy lehetőségeikhez mérten (sőt, meggyő-
ződésem, hogy erőn felül) biztosították az újság megjelenését. Remélem, szeptembertől ismét a TTK HÖK fogja 
finanszírozni az újságot, és így ez a teher lekerül a vállukról.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat. Sajnos a küldöttgyűlésen személyes elfoglaltság miatt nem tudok 
megjelenni, de addig és akkor is elérhető leszek, ha bármilyen kérdés merülne fel, keress bátran bármely kommu-
nikációs csatornán.

Budapest, 2015. június 27.
Saáry Ákos

főszerkesztő
Tétékás Nyúz

ELTE TTK HÖK
foszerkeszto@ttkhok.elte.hu

+36 30/430-5873


